
El darrer ple de l'Ajuntament de
Caldes de Malavella. Foto: N.
FORNS.
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Des del registre  pots veure i gestionar totes les notícies desades i de les que en fas seguiment.

Política

POLÍTICA

El govern de Caldes inicia converses amb l'oposició  per vendre la finca del golf
Va portar la venda al ple però la falta de suport va fer que no s'aprovés

La PIC, ERC, ICV-EUiA i el PP volen que abans es decideixi on aniran els diners

13/08/13 02:00 - CALDES DE MALAVELLA - NURI FORNS

L'equip de govern de Caldes de Malavella (CiU i PSC) tornarà a intentar vendre la parcel·la de la urbanització del golf valorada en 1.260.000 euros, una operació
que l'oposició va tombar en l'últim ple municipal. L'alcalde i el regidor d'obres de l'Ajuntament, Salvador Balliu i Pere Oliveras, respectivament, van confirmar ahir
que es començaran converses amb els diferents grups de l'oposició (PIC, ERC, ICV-EUiA i PP) per debatre en quins projectes s'hauria d'invertir amb la venda de
la parcel·la. Aquest era un dels requisits que van plantejar els grups en el ple: la necessitat d'establir primer quines són les prioritats, i llavors posar a la venda la
parcel·la.

Por que es faci massa

L'alcalde es va mostrar contrariat encara ahir per la negativa dels grups de l'oposició a vendre la finca en l'últim ple. “Fa tres mesos que preparem aquest concurs,
és molt bo per al poble, i ells diuen que no”, va dir en al·lusió a la negativa dels grups. Balliu va explicar que abans de portar la venda de la finca a ple ja n'havien
parlat amb els altres grups i que cap s'hi havia mostrat contrari. Per això, diu, el va sorprendre no tenir el suport de cap d'ells. “El que plantegem és bo per a
Caldes, no entenc per què tomben la proposta”, hi va afegir. Balliu relaciona la negativa dels grups a la relativa proximitat de les eleccions municipals. “Potser
tenen por que fem massa coses”, va dir.

LA XIFRA

1,2
milions
d'euros és el valor que l'Ajuntament calcula que té la finca
municipal del golf, que fa 10.500 m²

LA FRASE

És un bé per a Caldes, i els polítics
que no es cansen de dir que estimen
Caldes ho volen retardar
Salvador Balliu
ALCALDE DE CALDES DE MALAVELLA

Què es pot fer amb 1,2 milions?
Encara no està a la venda, però l'alcalde explica que hi ha compradors esperant que aquesta parcel·la, de 10.500 m², estigui al mercat. “Tenim gent esperant i ens soluciona tots
els problemes, i nosaltres que tenim la clau no ho podem fer”, va dir Balliu ahir. Segons l'alcalde, ja va parlar-se prèviament amb l'oposició dels set o vuit projectes pendents per
falta de diners. Entre aquests, Balliu va parlar de comprar els terrenys per fer el nou institut i la construcció de la via verda, que té un cost de 300.000 euros subvencionat al
cinquanta per cent.

Darrera actualització ( Dimarts, 13 d'agost del 2013 02:00 )
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